

CCP-L500

CCP-L501

型全自動包裝機

L Type Full Automatic Sealing Machine



## 特點概述 CHARACTERISTIC

- ▶ 本系列採用PLC控制, 適用於各種產品收縮包裝, 適用於PE、POF等塑料收縮包裝材料。整體採用靜音設計, 包封封口緊密牢固, 操作簡單, 保養容易, 可與我公司之“CCP-R”系列收縮機配合使用。
  - 1、封口時, 無塵塵生, 淨化工作環境。
  - 2、立即包裝, 將包裝物品送置輸送帶上, 即放膠紙的進行包裝。
  - 3、電眼控制裝置, 可根據不同水平的選擇, 依物品大小厚薄而定。
  - 4、節省人工成本, 一人操作即可, 將物品送置輸送帶上, 放放膠紙的進行包裝。

- ▶ This series adopts PLC control, suitable for all kinds of products packing, suitable for PE, POF plastic shrinking packaging materials. The whole machine adopts mute design, packing tightly, sealing solidly, simple operation, easy maintenance. Using together with our CCP-R series shrinking machine.
  1. Non-smoking when sealing, clean working environment
  2. Immediate packaging, putting the packaging items on the conveyor belt, which can easily for packaging
  3. The electric eye control device, can make the choice of vertical and horizontal, in accordance with the items size to decide.
  4. Save labor costs, one operator can easily pack the goods by placing items on the conveyor belt.

## 使用範圍 APPLICATION

- ▶ 食品(熟食類、便當、蔬菜類、餅乾外包装等)、藥品、五金、塑料製品、汽車零件皆可。
- ▶ Food (fresh processed,bento,vegetables and fruits, biscuits, outsourcing, etc.), medicines, hardware, plastic products, auto parts are available.

## 技術規格 SPECIFICATION

機型名稱	TYPE	CCP-L500	CCP-L501
機身尺寸	L*W*H(mm)	1650*840*1520	2550*1030*1580
最大包裝尺寸	L*H(mm)	350*105*60 袋寬度可以尺寸調整 (LWH can resize)	500*130*60 袋寬度可以尺寸調整 (LWH can resize)
包裝速度	Pieces/h	1500	
電機功率	KW	AC220 50/60HZ 2KW	
外線電源	KG/CM2	6	
適用收縮膜	Apply Materials	POF 0.012-0.03耐折膜 (Fold Film)	
空機重量	KG	300	350